
Eriävä mielipide 
 
 
Valtuuston kokous 08.06.2023 §17. Valtuuston päätös NG8 asemakaavan 
muutoksesta/hyväksymisestä. 
 
 
Ilmoitan eriävän mielipiteeni ko. päätöksestä seuraavin perustein:  
 
 
Päättäjille ei ole monista pyynnöistä huolimatta annettu täydellisiä ja ajantasaisia 
taloudellisia faktoja koko NG8 hankkeesta, asemahankkeesta, koko Lukkarin 
ympäristön alueesta eikä liikenneratkaisuista, ennen lopullista päätöksentekoa. 
 
Lukkarintien ja Lukkarin koulun ympäröimä alue on suunnittelematta. Tästäkään ei 
löydy kustannuslaskelmia kaavamateriaalista. Liikenteen ohjaaminen 4.000 auton 
vuorokausimäärällä Lukkarintietä koulun ohitse, noin parin kymmenen metrin 
etäisyydellä koulurakennuksesta, on vastuuton ehdotus, tietäen minkälainen 
ruuhkainen tilanne koulun alueella on jo nyt, varsinkin iltapäivisin ja iltaisin Lival SC 
jalkapallohallin ja kunnan monitoimihallin käyttäjistä.  
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